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Verslag overlegvergadering CR-directie RSZ 
 
Datum 15 februari 2023 
Tijd 14.30 – 15.30h:  
Locatie Bestuurskamer RSZ, Nieuwe Parklaan 58, Den Haag 
Voorzitter Wout Barentsen 
Aanwezigen Wout Barentsen, Brecht van Beers, Virginia Doelwijt, Wim Lucas, Donald van der 

Maaten, Jan Jaap Schmitz, Saskia Tannemaat,  
Afwezig Ruth Windhorst 
Gast: Marlies Boesten (verslag) 
 

  
 
1 

 
Opening, welkom en mededelingen 

 -Wervingsprocedure gaan we starten.  
Het is wel de bedoeling dat er weer een ronde gaat naar verwanten en bewoners. 
Sluiting 12-1-23 moet worden verlengd. 
 
-We hebben zorgen die de CR wil delen met de directie. 
Bereikbaarheid en aanwezigheid van personeel.  
Gaan we opnemen in de nieuwsbrief. En neemt de CR mee bij de bezoeken aan de 
afdelingen. Als helder is wat de problemen zijn kunnen we dit verder bespreken en 
samen met directie optrekken. 
Wim: Het rooster is gevuld. Wat wel zorgelijk is de overgang van vast personeel naar 
tijdelijk of geen personeel. 
Verzuim is nog steeds 16%. Verzuim moet ook omlaag. De cultuur is dat makkelijk 
wordt ziekgemeld. Er is wel een filter. Maar hoofdzakelijk op papier.  Maar het vergt 
ook managementvaardigheden. Je bent wel ziek maar wat kun je nog wel? Daar gaan 
ze meer op in zetten. 
Op alle locaties moet altijd iemand aanwezig zijn. 
Het vaste personeel met hoge opleiding is schaars. Die worden nu vanuit ZZP 
ingehuurd. 
CR gaat hier zelf stappen in ondernemen in werkbezoeken en de nieuwsbrief.  
Ook de communicatie naar de achterban kan beter: wie is de EVV, wat speelt er in 
huis/ op de afdeling etc. 
 
-Er is wisseling van teamleiders. Maar dat is niet duidelijk waarom. 
Die communicatie kan ook beter. 
 
-In hoeverre wordt RSZ ondersteund door de RS. Wim geeft aan dat er voldoende 
ondersteuning is maar dat op sommige punten de afstand groot is. 
 

1a Vergaderdata 1e helft 2023  
 Doen we als de nieuwe kandidaten aanschuiven. Komt later. 
  
2 Verslag overlegvergadering 230118 
 -Uit het verslag van 18-1-2023: De CR wil graag met de directeur RSZ in een volgend 

overleg dieper ingaan op de visie op dagbesteding bij RSZ. In aanloop daartoe 
ontvangt de CR graag alvast stukken hierover, zowel m.b.t. de dagbesteding bij VG als 
bij OZ. De directeur RSZ zegt deze toe.  
Kwaliteit dagbesteding wil Wim doorschuiven.  
Virginia oppert om hierover ook vragen te stellen tijdens de bezoeken. 
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-Is al bekend wanneer het bezoek van het zorgkantoor komt? 
Wim vraagt na wanneer het nu is gepland. (Actie: Wim Lucas) 
 
-Verslag wordt vastgesteld en kan op de website. 
NB: interne verslagen gaan niet op de website. Alleen de overlegverslagen. 

  
3 Kwaliteit van zorg en veiligheid  
3a Dagbesteding en vrije tijd 
 Deze komt volgende keer op de agenda. 
  
3b Locatiebezoeken 
 Wout geeft aan dat de CR de locatie bezoeken zelf gaat doen. Hij vraagt de gegevens 

van de contactpersonen en de CR gaat het zelf plannen. 
  
4 Voortgang overname  
4a Terugkoppeling Ondernemingskamer 
 De Ondernemingskamer had een professionele ondersteuner voorgesteld. Daar is de 

CR nu naar op zoek. 
  
4b Planning van het komende traject (bijlage wordt nagezonden) 
 -Vorige week donderdag bestuurlijk overleg geweest met LG en HWW. 

Veel is verschoven vanwege de bouwplannen. Wim schat in dat we rond 1-4-23 
kunnen tekenen maar dat is onzeker. 
Overname zou dan per 1-1-24 zijn. 
Er ontstaat onrust. Wim is begonnen met reorganisatie.  
Bas en Wim gaan de afdelingen langs om de situatie toe te lichten voor medewerkers. 
Bij de somatische bewoners is ook onrust. Wim gaat kijken hoe ze dat gaan doen. 
 
-Brecht: Wat is in de tussentijd tussen 1-4-23 en 1-1-24 het pad? 
Misschien al mensen van HWW of LG die komen werken bij RSZ? 
Werkgroep antroposofie is er samen met HWW. Daar zit ook Donald in. Er is een stuk 
gemaakt. Stelt Wim in de volgende CR-vergadering ter discussie (actie: Wim). 
HWW wil graag meedenken. Maar LG doet dat nog niet. Die wachten op de 
handtekening. 
 
De gesprekken met Lievegoed en HWW zijn in een vergaand stadium. Ervan uitgaande dat er 
overeenstemming komt, streven we naar de overdracht per 1 januari 2024. De verbouw van 
zowel de Eshoeve als het Tobiashuis zijn van groot belang voor de te verwachten verhuizing van 
bewoners. De verhuizing van de bewoners ouderenzorg gaat gefaseerd naar de Eshoeve. Met 
Saffier zijn besprekingen gaande over verlenging van de huur van Artaban.  
 
-Wout: Voor de verhuizing is de CR instemmingsplichtig. Wanneer krijgen wij de 
adviesaanvraag? 
Wim verwacht de adviesaanvraag medio april/ mei. Vrij snel na de handtekening.  
We knippen in een adviesaanvraag en een instemmingsaanvraag. 
 
-Jan Jaap: Kunnen wij de processen op papier krijgen? 
Moet Wim op papier gaan zetten. 
 
-Wout: Heeft de organisatie wel voldoende steun en middelen ter beschikking? 
Alle extra kosten die te maken hebben met de overname gaan op een apart 
boekingsnummer. Ervoor zorgen dat de overname er is en zorgen dat de organisatie 
gezond is, is een Gordiaanse knoop. 
Wim heeft een compleet overdracht document opengesteld in november 2022. 



`` 

Pagina 3 
 

 
-Krijgt Wim nog stafondersteuning? 
Een aantal documenten worden door van Doorne advocaten opgesteld. 
Wim heeft geen klagen over de ondersteuning van de stichting. 
Jannet Groenewold heeft een aantal zaken in aansturing van medewerkers 
overgenomen. 
De gedachte was dat de overname per 1-juli 2023 zou plaatsvinden. 
Daar is het sociale aanbod op ingesteld. Ze hebben nu een continuïteitsplan gemaakt. 
Voor de UWV heeft ontslag te maken met het financiële tekort en niet alleen de 
overname. 
 
-Waarom is er met de teamleiders geschoven? 
Wim geeft uitleg. Voor de VG is een goede vervanger, te weten Cathy. Zij geeft leiding 
aan alle VG-teams. 
En Theo is nu teamleider van de PG. 
De CR geeft aan dat er geen communicatie is geweest hierover naar verwanten. Ook 
bewoners moeten weten bij wie ze terecht kunnen. 
 
-Brecht hoopt dat er meer trekkracht komt vanuit HWW en LG vanaf april 2023. 
 
-Donald: Is het een idee als wij gaan praten met de CR van HWW? 
Dat kan de CR pas doen na de handtekening. 

  
5 Advies en instemming  
5a Begroting (bijlagen reeds verstuurd) 
 Graag in een kleine groep een apart overleg inplannen.  

Petra Dekker. Via Saskia/Marlies plannen. Wout, Saskia en Jan Jaap willen erbij 
aanwezig zijn.  

  
5b Reactie RSZ op advies sluiting extramurale dagbesteding 
 Verder geen vragen. 

OR heeft geadviseerd. Hebben neutraal geadviseerd. Vanwege hun ongenoegen over 
het proces.  

  
6 Rondvraag en sluiting 
 Geen punten in de rondvraag 

 


